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Donderdag 30 maart hebben we een overleg gehad met de wethouder over de verkeer- en 
parkeerissues in onze wijk. De ambtelijk opdrachtgever, de projectmanager Masterplan Verkeer 
Houtkwartier en de projectmanager voor de Posthofrotonde waren bij het overleg aanwezig. We 
hebben in bijgaande “Brief reactie email wethouder Ashley North van 20 februari 2023” onze kijk op 
de situatie weergegeven.     
 
Masterplan Verkeer Houtkwartier 
De hele gang van zaken is weinig bevredigend. Het gaat allemaal bijzonder traag. Er wordt nauwelijks 
voortgang gemaakt. Voortdurende personele wisselingen. Lange periodes zonder enig overleg. De 
plezierige samenwerking in 2020 is zorgvuldig afgebroken.  
Voor diverse onderwerpen geeft de gemeente aan dat nader onderzoek noodzakelijk is of dat er 
intern de gemeente geen sprake is van overeenstemming. Bepaalde uitspraken van belanghebbende 
partijen zijn door de gemeente fout geïnterpreteerd. Er zijn vervolgens wel keuzes gemaakt, die niet 
zijn afgestemd. Ingebrachte stukken zijn herhaaldelijk niet overgedragen of zoekgeraakt. Op diverse 
punten geeft de wethouder aan dat als daarover geen inhoudelijke overeenstemming bestaat hij dan 
een besluit neemt. Dat betreft dan ook  punten, waarover niet met de wijkvereniging is gesproken 
(b.v. autoknip Kagerstraat, éénrichtingsverkeer circuit, tegengaan spookrijden etc.). Ook worden 
onderwerpen eindeloos naar later doorgeschoven met de aankondiging van nieuw onderzoek en 
aparte besluitvorming.  
 
We hebben nogmaals heel duidelijk gemaakt dat het in de wijk gaat om de veiligheid van de 250 
jonge kinderen in de wijk, de bewoners, de medewerkers van b.v. de scholen en 5.500 scholieren.  
 
Raadsherenbuurt Zuidoost 
Voor deze verkeersproblematiek hebben we nauw samengewerkt met de wijkvereniging 
Raadsherenbuurt. Hier speelt soortgelijke problematiek als in het Houtkwartier. Sluipverkeer is b.v. 
een gemeenschappelijk issue. Tellingen van de hoeveelheid sluipverkeer zijn gedaan in de mei 
vakantie. De resultaten zijn daarom niet representatief. Op die manier trek je verkeerde conclusies 
en tref je niet de juiste maatregelen. De gemeente ontkent overigens dat de tellingen zijn uitgevoerd 
in de meivakantie. Suggesties van de wijkverenigingen om het halen en brengen bij de scholen te 
verbeteren zijn genegeerd. Op het spookrijden (Paulus Buijsstraat) en het sluipverkeer (Antonie 
Duycklaan) wordt niet ingegaan.   
 
Parkeren 
In 2020 is er 2 keer een overleg geweest met de afdeling parkeren. Daarna is dat gestopt vanuit de 
gemeente. In de tussentijd zijn er in het Houtkwartier-Oost 84 parkeerplaatsen verdwenen en is aan 
de suggestie om medewerkers van de omliggende scholen van de parkeergarage of de 
parkeerplaatsen in de Vennemeerstraat gebruik te laten maken een halfslachtige invulling gegeven. 
Meerdere keren is beloofd om het overleg met de afdeling parkeren te hervatten. Dat heeft niet 
geleid tot een afspraak. Er is nu opnieuw beloofd om een afspraak te maken. De wethouder zal met 
ProRail overleggen over de aanpassing van het pachtcontract voor de grond achter de school “Het 
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Waterland”. Het zware vrachtverkeer aldaar zorgt voor gevaarlijke situaties. Overigens zijn de 
problemen met het pachtcontract door ons al in 2020 gesignaleerd.  
 
Asfalteren 
De afdeling Beheer heeft in 2023 asfalteringswerkzaamheden gepland voor de Rijnsburgerweg. De 
wethouder is op de hoogte van onze ervaringen eind vorig jaar met dergelijke werkzaamheden in de 
Houtlaan (verkeerde omleidingen, foutieve bebordingen, onjuiste inzet verkeersregelaars). 
Toegezegd is dat de wijkvereniging wordt betrokken bij de voorbereidingen. 
 
Posthofrotonde 
De brief van de gemeente over het camera onderzoek van begin maart voor de Posthofrotonde 
kwam voor ons uit de lucht vallen. De betreffende brief is maar beperkt verspreid. We hebben 
hierover vragen gesteld aan de gemeente. Op de betreffende brief en email is vanuit de gemeente 
niet gereageerd. Voor maandag 17 april heeft de gemeente een bijeenkomst gepland bij het Driestar 
College (Vennemeerstraat). Dan worden de resultaten van het camera onderzoek en verdere 
bevindingen aan bewoners en andere belanghebbenden gepresenteerd en besproken. In een latere 
bijeenkomst zullen mogelijke oplossingen worden voorgelegd. We zullen het document met onze 
eigen plannen voor de Posthofrotonde voorafgaande aan de bijeenkomst opnieuw aan jullie 
toesturen. Deze eigen plannen zijn in december 2020 opgesteld en verspreid in de wijk.   
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